
 

 
 
 
 
Постоянным представителям (или директорам метеорологических или  
гидрометеорологических служб) Членов ВМО (PR-6932) 
 
Копии: Советникам по гидрологии при постоянных представителях ) 
 Руководителям международных организаций ) (для информации) 

 
Наш исх.:  LCP/CHy-15 ЖЕНЕВА, 23 сентября 2016 г. 
 
 
Приложение: 1 (только на английском языке) 
 
 
Вопрос: Онлайновая регистрация участников пятнадцатой сессии Комиссии 

по гидрологии (7-13 декабря 2016 г., Рим, Италия) 
 
Предлагаемые меры: Предварительная регистрация вашей делегации до 4 декабря 2016 г. 
 
 
 
 
 
Уважаемый господин/Уважаемая госпожа! 
 

Я хотел бы сообщить Вам, что онлайн-регистрация участников сессии, 
указанной в теме настоящего сообщения, начнется 26 сентября 2016 г.  

 
Принимая во внимание Ваш официальный статус при ВМО, Вы были назначены 

в качестве координатора онлайновой регистрации вашей делегации на этом совещании. 
 
Ссылка на онлайновую систему регистрации на мероприятия 

(https://eventregistration.wmo.int/register), имя пользователя и пароль, которые были 
использованы для предварительной регистрации вашей делегации на предыдущие 
совещания ВМО, остаются в силе. Если вы забыли свой пароль, то просьба следовать 
инструкциям, приведенным в приложении ниже. 

 
Просьба предварительно зарегистрировать каждого члена вашей делегации в 

индивидуальном порядке, с тем чтобы избежать задержек по прибытии на место 
проведения мероприятия. После валидации вашей регистрации каждый участник получит 
письмо с подтверждением по электронной почте. Участнику необходимо будет иметь при 
себе копию письма-подтверждения, которую необходимо будет представить на 
регистрационной стойке вместе с официальным документом, удостоверяющим личность, 
для получения беджа.  

 
Участникам, которые предварительно не зарегистрировались, необходимо 

будет лично зарегистрироваться на стойке регистрации, предъявив официальное 
подтверждение статуса представителя, каким может являться письмо от соответствующего 
органа. 

 
Просьба обратить внимание на то, что представление информации через 

онлайновую систему регистрации на мероприятия не освобождает Членов от 
необходимости предоставления действительных полномочий для участвующей делегации. 

https://eventregistration.wmo.int/register
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LCP/CHy-15, ANNEX  

 
 
 

 
 
 

GUIDELINES FOR PERMANENT REPRESENTATIVES 
 

EVENT REGISTRATION SYSTEM 
(ERS) 
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All Permanent Representatives (PRs) of WMO Members have been invited to act as focal points 

for the online registration of their delegations. 

 

All connection details were sent directly to the PR at the e-mail address that WMO was 

provided with. 

 

ACCESS TO THE ERS AND LOGIN 
 

Here is the link to access the ERS: https://eventregistration.wmo.int/register/ 

 

When you reach the login page, enter your username and password. 

 

 

 

  

https://eventregistration.wmo.int/register/
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RESETTING OF YOUR PASSWORD 

 

You can also decide to personalize your password.  

When logged in, click on the “Change password” tab, enter the current password and the new 

one. 

 

 
A confirmation message “ Password has been successfully changed” will appear. 

 

 
If you experience any technical problem or haven’t received your password, please 

contact registration@wmo.int. 

mailto:registration@wmo.int
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STEPS TO FOLLOW TO PRE-REGISTER A PARTICIPANT 

 

 

 

 

 

  

 

OPTION A 

I have already pre-registered the 
participant to a previous WMO event 

 

 → the profile of the participant 
exists in the ERS. 

1. Look for the existing participant’s 
profile and select it 

2.  Verify and update the participant’s 
information 

3. Pre-register the participant to the 
event. 

OPTION B  

The participant has never attended a 
WMO event 

 

→ the profile of the participant 
doesn’t exist in the ERS.  

1. Create the participant’s profile 

2. Pre-register the participant to the 
event. 
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OPTION A: The profile of the participant exists in the ERS. 

 

1. Look for the existing participant’s profile and select it. 

Click on the “Registration” tab to have access to all the existing participant’s profiles. Look for 

the participant that you want to pre-register and click on his/her name.  

 
 
2. Verify and update the participant’s information 

Before clicking on the “Proceed” button, make sure that the existing information is correct, add 

missing data and upload a photo (if missing).  
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3. Pre-register the participant to the event. 

Populate the fields with the participant’s registration information.  
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OPTION B: The profile of the participant doesn’t exist in the 

ERS. 

1. Create the participant’s profile  

 

Click on the “Registration” tab and on the “ Add Profile” Button.  

 

Populate the fields with the participant’s personal information.  

Required 

fields 
 

All information can be updated or added. 
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2. Pre-register the participant to the event. 

 
Populate the fields with the participant’s registration information. 
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Attendance Sheet 

 

Click on the “Attendance Sheet” tab and select an event to display all the participants 

that you have already pre-registered for this specific event.  
 

 
 

 
 

Modifying registration details for participants whose status is already Confirmed 

will change their status back to Pre-registered. 

 
 

__________ 
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